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W odpowiedzi na interpelacjq wniesionq podczas XXVI sesji Rady Miasta w sprawie

przeanalizowania wysokosci wynagrodzeri pracownikow administracji wloclawskich jednostek

oswiatowych informujg, ze sprawa splaszczenia wynagrodzeri pracownikow administracji jak rowniez

obslugi jest mi znana. Przeprowadzana analiza wynagrodzeh wykazala,2e na splaszczenie pensji

wpiynqio podnoszenie minimalnego wynagrodzenia oraz wyodrqbnienie dodatku stazowego

z wynagrodzenia minimalnego. Skutki zwiqkszenia najnizszej krajowej, w przypadku pracownikow

adniinistracji i obstugi w placowkach o$wiatowych naszej Gminy to dodatkowy wydatek w 2020 roku

okolo 4 mln 300 tys, zl natomiast w roku 2021 bqdzie to koszt ponad 2 mln 400 tys. ztotych. Nalezy

zaznaczyc, ze na zadanie to Gmina nie otrzymala zadnych dodatkowych $rodkow zewngkznych.

Przytoczona w Pana interpelacji sytuacja dotyczqca wieloletniego braku zmian

w wynagrodzeniach nie jest adekwatna do zeczywistosci, gdyz podwyzki dla pracownikow administracji

i abslugi byiy w 2016, 2018 i 2019 roku.

Zdajq sobie sprawe, iz na skutek splaszczenia wynagrodzen administracji i obslugi pracownicy

administracji przed ktorymi stawia sig wyzsze wymagania w zwiqzku z ich odpowiedzialna pracq nie sq

we wla$ciwy sposob docenieni,

Majqc na uwadze powyzsze, w miarq posiadanych $rodkow finansowych miasta Wloclawek, bqdg

mial na uwadze potrzebq ujednolicenia wynagrodzeh za prac? na danym stanowisku we wszystkich

jednostkach oswiatowych.

Trudny budzetowo rok 2020, migdzy innymi z powodu stanu epidemii nie daie mozliwoici na

dzien dzisiejszy jakiejkolwiek regulacji wynagrodzenia pracownikow administracii. nREryDEhff 
rtrtAs in
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